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Szám: 14/2022. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

 2022. augusztus 29-én (hétfőn) 9.00 órai kezdettel  

a Városháza Dísztermében tartott  rendkívüli üléséről 

 

 

 

 

Jelen lévő képviselők:  Fülöp Zsolt polgármester, Pilis Dániel általános alpolgármester, 

Magyar Judit költségvetésért felelős alpolgármester, Boda Anna, 

Drávucz Zsolt, Helyes Imre Mihály, Hernádi Krisztina Nóra, Kiss 

Károly Andrásné, Lang András, Laárné Szaniszló Éva, Szegedi 

István, Szűcs Katalin, Zakar Ágnes képviselők 

 

         

Távol van:         Pál Gábor képviselő         

  

Hivatalból jelen 

van az ülésen:  dr. Schramm Gábor jegyző, dr. Bartha Enikő aljegyző, dr. Remele 

Antónia az Önkormányzati és Ügyfélszolgálati Iroda vezetője, 

Siklósi-Dutkay Csilla adóiroda vezető, Harasztiné Szabó Krisztina 

hatósági irodavezető, Karas László polgármesteri kabinetvezető, 

Hámornyikné Csemeczki Zita a Városfejlesztési és 

Vagyongazdálkodási Iroda vezetője, Alföldiné Petényi Zsuzsanna 

városfejlesztési és vagyongazdálkodási irodavezető-helyettes, 

Kondacsné Nagy Ágnes testületi ügyintéző 

 

 

 

Meghívottak:  

 

„Az étkezési díjak nyersanyag költségének emeléséről” c. napirendi ponthoz Fehér Zoltán, 

a Városi Szolgáltató NZrt. Közétkeztetési Divíziójának vezetője 

 

„A személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és gyermekjóléti ellátásokról, 

valamint a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2018. (IV.23.) önkormányzati rendelet 

módosításáról” c. napirendi ponthoz Kecskésné Sipos Andrea, a Gondozási Központ 

vezetője 

 

 

„Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének a járművel történő várakozás 

rendjéről és a várakozási díjakról szóló 29/2018. (XII.17.) önkormányzati rendelete 

módosításáról” c. napirendi ponthoz Jámbor Ferenc, a Szentendrei Rendészeti Igazgatóság 

vezetője 
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Fülöp Zsolt polgármester: köszönti a megjelenteket, az ülést 8.59 órakor megnyitja. Felhívja 

a figyelmet, hogy mielőtt elkezdődik az ülés, Szabados András az időközi helyi 

önkormányzati képviselőválasztáson megválasztott képviselő eskütételére kerül sor, és utána 

tud részt venni teljes felhatalmazással a képviselő-testületi munkában.  

 

Kéri a jelenlévőket, hogy az eskütételhez álljanak fel, majd előolvassa az eskü szövegét: 

 

„Én, (eskütevő neve) becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és 

annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; a 

képviselői tisztségemből eredő feladataimat Szentendre fejlődésének előmozdítása érdekében 

lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára gyakorlom. (Az eskütevő 

meggyőződése szerint) Isten engem úgy segéljen!” 

 

 

Szabados András képviselő úr az eskütétel és a gratulációk után elfoglalja helyét. 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: kéri a képviselőket, kapcsolják be szavazógépeiket. Megállapítja, 

hogy a Képviselő-testület 14 fővel határozatképes.  

 

Megkérdezi a Képviselő-testület tagjait, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e valakinek 

kérdése, észrevétele. Kérdés, észrevétel nem lévén szavazásra bocsátja a napirend elfogadását.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 92   Száma: 22.08.29/0/0/A/KT 

Ideje: 2022 augusztus 29 09:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 
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Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pilis Dániel Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 

Pál Gábor Távol - 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a napirendet 

elfogadta.  

 

NAPIREND 

 

 

Cím Típusa Előterjesztő Előkészítő 

Képviselői eskütétel   

Az esküt kiveszi: 

Fülöp Zsolt 

polgármester 

  

Az étkezési díjak nyersanyag 

költségének emeléséről 
Előterjesztés 

Fülöp Zsolt 

polgármester 
Fehér Zoltán 

A személyes gondoskodás körébe 

tartozó szociális és gyermekjóléti 

ellátásokról, valamint a fizetendő 

térítési díjakról szóló 10/2018. 

(IV.23.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
dr. Bartha Enikő 

Szentendre Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének a járművel 

történő várakozás rendjéről és a 

várakozási díjakról szóló 29/2018. 

(XII.17.) önkormányzati rendelete 

módosításáról 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Jámbor Ferenc 

Az  AQUAPALACE Kereskedelmi  

és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű  

Társaság felügyelő bizottsági tagjának  

megválasztásáról 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 
Karas László 
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A Szentendre 2335 hrsz-ú Fő tér 16. 

szám alatti ingatlan hasznosítására 

vonatkozó Koncepció-pályázat 

eredményéről 

Az Mötv. 46. § (2) bek. c) pontja 

alapján zárt ülés rendelhető el! 

Előterjesztés 
Fülöp Zsolt 

polgármester 

Alföldiné 

Petényi Zsuzsanna 

 

 

Pál Gábor képviselő megérkezik az ülésterembe, a jelenlévő képviselők száma 15 fő. 

 

 

 

1. Előterjesztés az étkezési díjak nyersanyag költségének emeléséről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy nagyon régen nem volt 

díjemelés, és mindannyian tapasztalják bevásárlásaik során az élelmiszer áruházakban, hogy 

mennyivel változtak a nyersanyagárak. Jelzi, hogy a Városi Szolgáltató NZrt. kiírta a 

közbeszerzést és lefolytatták minden egyes tételnél, jelentős változások vannak. Ez a 

díjemelés kizárólag a nyersanyagtételekről szól. Megadja a szót Szűcs Katalinnak, a Pénzügyi 

és Ellenőrző Bizottság elnökének. 

 

Szűcs Katalin bizottsági elnök: tájékoztatja képviselőtársait, hogy a közbeszerzés 

eredményhirdetésére a Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság volt felhatalmazva, mivel a 

Képviselő-testület nem ülésezett. Jelzi, végigvették a közbeszerzési pályázat körülményeit, 

nehézségeit, nem kis ügyesség, szerencse kellett ahhoz, hogy minden termékcsoportnál legyen 

nyertes pályázó. Annyira bizonytalan a helyzet, hogy a régi beszállítók közül hárman nem is 

vállalkoztak arra, hogy az előttük álló két évre szerződést kössenek az Önkormányzattal. 

Kiemeli, a lehető legnagyobb gondossággal jártak el. Próbáltak minden olyan garanciát 

beépíteni a szerződésbe, ami továbbra is biztosítja a gördülékeny ellátást a nyersanyagok és a 

napi étkeztetés biztosítását illetően az iskolák és egyéb intézmények számára. Jelzi, hogy 

nincsenek könnyű helyzetben, és ez a térítési díjemelés a közbeszerzés alapján került 

meghatározásra, ahol már lényegesen magasabb nyersanyagárakat ajánlottak meg a 

beszállítók. Nem egyszerűen a külső körülmények azok, amelyek ennek a 

nyersanyagemelésnek az elhatározását okozzák, hanem ők sem tudják a piactól függetleníteni 

magukat, ezért született ez a térítési díjemelés. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot. 

 

Szavazás eredménye 

 

 

 

#: 93   Száma: 22.08.29/1/0/A/KT 

Ideje: 2022 augusztus 29 09:05  

Típusa: Nyílt 
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Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Pilis Dániel Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

134/2022. (VIII.29.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

 

1. elfogadja a Városi Szolgáltató Nonprofit Zrt-vel kötött, közétkeztetési szolgáltatási 

szerződés módosítását a határozat melléklete szerinti tartalommal; 

 

2. felkéri a Városi Szolgáltató Nonprofit Zrt. cégjegyzésre jogosultjait, valamint 

felhatalmazza a Polgármestert, hogy a határozat 1. melléklete szerinti tartalommal 

a közétkeztetési szolgáltatási szerződés-módosítást aláírja; 

 

3. elfogadja egyrészről a Városi Szolgáltató Nonprofit Zrt., másrészről a Szentendrei 

Városi Óvodák, a Püspökmajor Lakótelepi Bölcsőde és a Gondozási Központ 
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Szentendre intézményekkel kötött szolgáltatási szerződések módosítását a 

határozat 2-4. mellékletei szerinti tartalommal, felkéri az érintett szervezetek 

vezetőit a szerződés módosítások aláírására. 

 

Felelős: 1. pont: Polgármester,  

  2. pont: Polgármester, VSZ NZrt. Vezérigazgató 

  3. pont: VSZ NZrt. Vezérigazgató, intézményvezetők 

Határidő: azonnal 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Városi Szolgáltató Nonprofit Zrt.  

    Közétkeztetési Divízió vezetője  
 
 
 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

 
 
 
 

2. Előterjesztés a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és gyermekjóléti 

ellátásokról, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2018. (IV.23.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy 2018. év óta változatlan 

volt a térítési díj, azóta nagyon sok minden történt. Jelzi, hogy 35 %-os nyersanyag emelésre 

tesznek javaslatot, szintén csak a nyersanyagok árával emelik a térítési díjakat. Megadja a szót 

Szűcs Katalinnak, a Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnökének. 

 

Szűcs Katalin bizottsági elnök: elmondja, hogy bizottsági ülés nem volt, ezért teszi fel 

kérdéseit Kecskésné Sipos Andreának, a Gondozási Központ vezetőjének. Felhívja a 

figyelmet, hogy az 5. oldal szociális segítésekre vonatkozó c) pontjában van egy számítás, 

miszerint 1 szociális segítésben részesülő ellátott évente 41 millió Ft-ba kerül, szerinte ez 

elírás. Kérdezi, hogy a közüzemi számlák milyen összeggel és milyen áron lettek figyelembe 

véve. Továbbá összeadva, ha valaki egyszeri étkezést, nappali ellátást és intézménybe való 

szállítást kér, az a legmagasabb kategóriában – tehát van, ahol 170 ezer Ft, van, ahol 250 ezer 

Ft az a nyugdíjhatár/összeghatár, ami fölött kellett fizetni, az 1.805,- Ft. Ugyanakkor úgy 

látja, hogy az alsó kategóriákban a korábbiaktól azért alacsonyabb díjak kerültek 

meghatározásra. Miután ez jobban szét lett húzva, ezért, ha összehasonlítják a táblázatokat, a 

régi 73 ezer Ft-os határnál itt szinte minden díjtétel alacsonyabb, mint egyébként volt. Jelzi, 

hogy az önköltség mindenütt jóval magasabb, ez szépen le van vezetve, érdeklődik, hogy a 

Gondozási Központ által javasolt térítési díjak ehhez az önköltséghez képest milyen elvek, 

gondolatok szerint lettek meghatározva. Jelentős a különbség az önköltség és a térítés között, 

kérdezi, hogy annak finanszírozására milyen források fognak rendelkezésre állni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Kecskésné Sipos Andreának, a Gondozási Központ 

vezetőjének. 
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Kecskésné Sipos Andrea intézményvezető: elmondja, hogy maga az önköltségszámítás, nem 

„kaptafa”, mert az aktuális év költségvetési tervéből kerül kiszámításra. Segítséget a korábbi 

GESZ vezetőitől kapott, ez akkor indult és azóta folyamatosan nyomon követik, hogyan 

történnek az önköltségszámítások. Kiemeli, hogy az intézmény integrált, nyolc szakfeladatot 

látnak el, e nyolc szakfeladatra megoszlik például az intézményvezetőé, a pénzkezelő 

adminisztrátoré, az adatrögzítőé, a sofőröké, hiszen több szakfeladat munkájában vesznek 

részt. A jelzett 5. oldal c) pontjában a házi szociális segítés és személyi gondozás kapcsán 

elmondja, hogy ennek egyszerűen technikai oka van, amikor a Kormányhivatal, illetve 

Magyar Államkincstár ellenőrzése alkalmával konkrétan kérik így levezetni. Ezt soha nem 

használták, látszik, hogy ez valóban óriási szám és kezelhetetlen. Jelzi, hogy a házi 

segítségnyújtásnak kétféle ellátása van, az egyik a személyi gondozás, a másik a szociális 

segítés. Egy kivétellel mindenki személyi gondozásban részesül, ebből látszik, hogy az 

ellátottak egészségi mutatói nagyon rossz állapotban vannak. Szociális segítést kéthetente egy 

fő kap, és nem jön ki az egy egész normatíva egy évben, erre összesen 25 ezer Ft-ot 

kaphatnak évente, tehát a 251 munkanapra 25 ezer Ft járna. Van, ahol be van szabályozva, 

hogy az ellátottak 50 %-a fölé nem léphet ez a c) pontban szereplő szociális segítés. Mióta ez 

a jogszabály van, soha nem érték el az egy egészet sem, ez mutatja a munkájukat, tehát az 

észrevételre az a válasza, hogy ez egy technikai levezetés. Felhívja a figyelmet, hogy a 

közüzemi számlák a 3. oldalon, a dologi kiadásoknál láthatóak, hulladékszállítás, áram-, víz-, 

csatornadíj, egyebek. Van egy önköltség számítási szabályzat, amit ezzel együtt minden 

évben elkészít, ezt is kérni szokták a különböző ellenőrök, a belső ellenőr is. A megosztás úgy 

történik, hogy a gáz közös a Gondozási Központban az emeleten lakókkal, amit a Pénzügyi 

Iroda oszt fel százalékos arányban. A vízóra külön működik az emeleti szolgálati férőhelytől 

és lakótól, és közös a kéményseprés. Jelzi, hogy a szakfeladatok felosztása a 3. oldal alján 

található. A házi gondozás, a nappali ellátás és az étkeztetés működik az épületben, 

százalékosan, gyakorlati tapasztalat vagy elv alapján osztódott fel. Elmondja, észrevétel volt 

az is, hogy az új sávok kapcsán valaki esetleg kevesebbet fizet. Amikor ez felvetődött, 

átgondolták, hogy emelnek-e, a 2018. évi utolsó emelés csak az étkeztetést érintette. Minden 

évben a Városi Szolgáltató NZrt. Közétkeztetési Divíziójához alkalmazkodnak, 2018. évben 

volt utoljára ebédemelés, aztán jött a koronavírus járvány. Az összes ellátás, tehát a házi 

segítségnyújtás, az idősek klubjának igénybe vétele 2013 óta nem változott. Régóta nem 

nyúltak hozzá a jövedelmi sávokhoz, mert több sávban 73 ezer Ft feletti jövedelemnél 

egyforma díjat fizetett mindenki. Ha valakinek 73.001 Ft-ja van, az ugyanannyit fizet, mint a 

250 ezer Ft vagy 400 ezer Ft vagy több jövedelemmel rendelkezők. Jelezte Magyar Judit 

alpolgármester asszonynak, hogy nagyon érdekes ennek a szociológiája, összetétele, hogy ki 

milyen anyagi helyzettel bír náluk az ellátórendszerben, az idősek klubjában lévőknek van a 

legmagasabb nyugdíjuk, 250 ezer Ft feletti, van ez alatti is. Az étkeztetésben résztvevőknek 

ennél kevesebb, de azért magas nyugdíjakkal rendelkeznek. Úgy gondolják, hogy a 

Családsegítő Központ és a Humánszolgáltatási Iroda, akár a Képviselő-testület, városlakók 

küldjenek be a rendszerbe olyanokat, akiknek nincs jövedelme vagy nagyon alacsony 

nyugdíjjal rendelkeznek. Lehet az is, hogy aki egy életen keresztül dolgozott, emberek között 

volt, az jobban mer nyitni és igénybe venni ellátásokat, mint az, akinek nincs jövedelme, vagy 

nem olyan közegben mozgott. Úgy véli, hogy az új jövedelmi sávok megalkotása nagyon 

igazságos és szolidáris. Valóban előfordul, hogy van olyan, ha összeadják az összes ellátását, 

kevesebbet fog fizetni, viszont ilyen 3 fő van az egész rendszerben, és az összes többinél az 

igazságosság jegyében emelkedni fog, de még mindig elmarad a piaci ártól. Kitér arra is, hogy 

az önköltség az látható, az önköltség maga a maximális intézményi térítési díj a 100 %, az 

még mindig elmarad,de nem merik feljebb vinni, mert ha feljebb viszik, akkor okafogyottá 

válik az intézmény működtetése és nem marad meg a szociális háló. Ez nagyon érzékeny 
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terület, óvatosan kell kezelni. Azon a területen, hogy ez hogyan pótlódik be, ezt az 

Önkormányzat, maga a fenntartó szokta betoldani. Úgy látja, hogy az elmúlt években ettől 

jóval magasabb lesz, most kicsit csökkenni fog, viszont a mai helyzetnek megfelelően ez 

sokkal igazságosabb. Jelzi, hogy a házi gondozás 600,- Ft/óra volt mindenkinek a bizonyos 73 

ezer Ft feletti jövedelemnél. A gondozó egy órán keresztül mindenfélét csinált – ügyet 

intézett, eljárt az érdekében -, ezt a díjat olyan alacsonynak találták, hogyha 20 %-kal 

megemelik, még mindig alacsonynak tartották volna. Másrészről pedig próbálják figyelni a 

piaci helyzetet, ha valaki maszek alapon kér házi segítséget idős emberhez, 3.500,- Ft/óra a 

díja, ami horribilis, de ha például vasárnap reggel 7 órára megy a gondozónő, akkor ezt tessék 

kifizetni. A másik oldalon ott van az is, hogy ezek az órák összeadódnak és nem egyszeri 

alkalom, hanem mindennapos lesz és nem is egy nap egyszer, hanem délután vissza kell 

menni. Ezt úgy kell kezelniük, hogy most 1.000,- Ft a maximális díj, talán egy olyan emberük 

van, aki kevesebbet fog fizetni, ami jogos is, mert máshogy nem lehetett kialakítani. Át kell 

majd gondolni, hogyha ez emelkedik a piaci szektornál, akkor az intézmény is emel vagy sem, 

de most ez a maximális. Megköti őket az önköltségszámítás kapcsán a 2. oldalon leírtak, hogy 

a Szociális törvény 116.§ és 117.§-a alapján mennyit kérhetnek el. Ha valaki náluk étkezik, 

akkor a térítési díj a havi jövedelmének a 30 %-át nem haladhatja meg, tehát nem mondhatja 

azt, hogy 2.000,- Ft egy ebéd. A házi segítségnyújtás esetén ez 25 %, a 2. oldalon le van 

vezetve és vegyítve, ha például valaki a nappali ellátásban, idősek klubjában van, és ott 

ebédel, akkor csak 30 % a fizetendő személyi térítési díj. Ezt nekik nagyon kell figyelni, az új, 

átszerkesztett táblázatokban ezt mind fel kell vezetni. Amikor valaki befizeti a térítési díjat, 

rögtön nézni kell, hogy mi az, amit maximum elkérhetnek. Ezért nem lehet mindent emelni 

esztelenül, mert a személyi jövedelem a meghatározó. Jelzi, hogy az intézmény is 

megszondáztatta a rendszert, szúrópróbaszerűen nézték egyes ellátottaknál, akinek nagyon 

alacsony - ilyen 2-3 fő van a rendszerben -, akinek közepes, magas, extra magas a jövedelme, 

és pont beleférnek ebbe a kategóriába, de így is figyelniük kell ezt. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a 

rendelet-tervezetet.  

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 94   Száma: 22.08.29/2/0/A/KT 

Ideje: 2022 augusztus 29 09:19  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 
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Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Pilis Dániel Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Igen - 
 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a rendelet-

tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotja:  

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testületének 32/2022. (VIII. 30.) 

önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és gyermekjóléti ellátásokról, valamint 

a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2018. (IV.23.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) 

pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a szociális igazgatásról és szociális 

ellátásokról szóló, többször módosított 1993. évi III. törvény 62. §-ban, 92. §-ban, 115. §-ban, 

valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló többször módosított 

1997. évi XXXI. törvény 29. §-ban kapott felhatalmazás alapján a következőket rendeli el: 

1. § 

(1) A személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és gyermekjóléti ellátásokról, valamint 

a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2018. (IV.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklete 

helyébe az 1. melléklet lép. 

(2) A személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és gyermekjóléti ellátásokról, valamint 

a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2018. (IV.23.) önkormányzati rendelet 2. melléklete 

helyébe a 2. melléklet lép. 
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2. § 

 

Ez a rendelet 2022. október 1-jén lép hatályba. 

 

 

 

Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

polgármester        jegyző  

 

 

 

A rendelet melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

 
 
 
 

3. Előterjesztés Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének a járművel 

történő várakozás rendjéről és a várakozási díjakról szóló 29/2018. (XII.17.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 
 
 
 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy egy új parkolási 

szisztémát fogadott el a Képviselő-testület, ennek a kialakítása folyamatban van. Most 

átmeneti időszak van, amikor a régi már hatályát veszti és az új még nem épült ki teljesen, 

viszont vannak megoldandó feladatok a parkolás kapcsán. Erre ad lehetőséget ez a módosítás, 

hogy az egyedi helyzeteket, problémákat tudják kezelni. Ezért került bele a módosítás 

szövegszerűen is, amíg az új rendszer teljesen kiépül, ami egyedileg, rendszám alapján teszi 

lehetővé a különböző szabályok alkotását, illetve kedvezmények kialakítását. Megadja a szót 

Helyes Imre képviselő úrnak. 

 

Helyes Imre képviselő: felvilágosítást kér, hogy miért van szükség arra, hogy a rendelet 

biztosítsa, hogy a polgármester vagy akárki egy évvel meg tudja hosszabbítani a parkolási 

engedély érvényességét. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Jámbor Ferencnek, a Szentendrei Rendészeti 

Igazgatóság vezetőjének. 

 

Jámbor Ferenc igazgató: jelzi – ahogy Polgármester úr is elmondta -, ez egy átalakítási 

folyamat, ami éppen zajlik, amíg a rendszámalapú új rendszer nem tud működni. Feltétlenül 

szükséges, hogy az automaták cseréje megtörténjen, hiszen utána lehet majd a felhasználók 

részére a rendszámokkal parkolást kezdeményezni, az új rendszer a kedvezményeket is tudja 

kezelni, és ezekhez a rendszámokhoz fog tudni kapcsolódni. Jelenleg elindult az átalakítás, 

finomítottak a parkolás rendjén, viszont sajátosság, hogy a belvárosban elég sok 

közintézmény van, és a Polgármester tudja majd maximum egy évre meghosszabbítani 

azoknak a bérleteknek a felhasználási körét vagy helyét – közigazgatásban, iskolákban 

dolgozók, egészségügyi ellátórendszerbe tartozók -, amelyeket úgy lát, hogy feltétlenül 

szükséges a felhasználók érdekében, hogy munkájuk ne lehetetlenüljön el, aránytalanul nagy 
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költséget ne jelentsen számukra a parkolás. Ugyanakkor ne legyen fékje és gátja az átalakítás 

folyamatának egy-egy bérlettípus beragadása vagy berögzülése a rendszerbe, lépjenek előre a 

rendszámalapúság felé. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: tájékoztatást kér, hogy az új területek bevonása, a 

kategóriaváltozások, illetve szeptember 1-től a regisztrációs lehetőség különböző formáinak a 

kidolgozása és kommunikációja hogyan és miképpen zajlik. Megadja a szót Jámbor 

Ferencnek, a Szentendrei Rendészeti Igazgatóság vezetőjének. 

 

Jámbor Ferenc igazgató: kiemeli, hogy a kommunikáció rendkívül fontos a városban lakók 

számára. A lakosság által használt kedvezmények 2023. január 1-vel át fognak alakulni. 

Ezután azzal a regisztrációval kell majd rendelkezni, amit 7.000,- Ft-os díjért lehet 

gépjárművenként megszerezni. Nagyon fontos előre kommunikálni, hogy az embereknek 

legyen ideje erről dönteni, kívánnak-e gépjárművet regisztrálni. A nyár közepén a képviselő-

testületi döntés is ezért született, hogy legyen elég idő a rendszer kialakítására és a lakossági 

döntések meghozatalára. A testületi döntés után néhány nappal kiment a kommunikáció, 

konkrétan összefoglalták a változásokat, amelyben nagyon fontos volt a regisztráció kérdése. 

A másik változás, hogy van olyan parkolási terület, amit bevonnak, de jelenleg ott a parkolás 

nem mindennapos, illetve szerepelt a rendeletben, azonban nem volt parkolóóra. Ezeket a 

területeket majd ellátják parkolóórákkal, ki lesz táblázva, de már a kommunikációban 

megjelent. Ezeken a területeken a rendészet szórólappal is értesíti a lakosságot, illetve az ott 

parkoló járművezetőket tájékoztatják, hogy parkolási díjat kell majd fizetni. A pótdíj 

kiszabása előtt próbálnak mindenkit tájékoztatni, hogy változott a rendelet, változnak a terület 

besorolásai. Kiemeli, hogy szeptember 1-vel ismételten megerősítik a kommunikációt. Van 

olyan parkoló, ami zónát váltott – például a II. zónából a III. zónába került a Bükkös part 

torkolatánál lévő kis parkoló -, plusz tájékoztató táblát is kihelyeztek, hogy a lakosságot 

tájékoztassák, hogy ez most már III. övezetű parkoló. Azért fontos ez, mert a II. övezeti 

kedvezmény, a jelenleg ingyenes lakossági parkolás, nem érvényes már. Jelzi, hogy a 

regisztráció 2023. január 1-től jogosít fel kedvezményes várakozásra, illetve a II. övezetben az 

arra jogosultak és regisztráltak részére. Ennek kommunikációját az előttük álló 3-4 hónapban 

folyamatosan fogják végezni, minél szélesebb körben mindenki megkapja azt a tájékoztatást, 

hogy aki 2023. január 1-től élni kíván a kedvezménnyel, ahhoz regisztráció szükséges. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Laárné Szaniszló Éva képviselő asszonynak. 

 

Laárné Szaniszló Éva képviselő: elmondja, hogy előzőleg írásban elküldött néhány kérdést 

Jámbor Ferenc igazgató úrnak. Az első kérdése így szólt: a parkolóóra cserék révén összesen 

hány darab parkoló-automata áll majd rendelkezésre. Szeretné azt is megtudni, hogy ez a 

szám megegyezik-e a jelenlegi darabszámmal. Második kérdése: mennyibe kerül egy 

parkolóóra havi vagy éves üzemeltetése. Az üzemeltetési díj megegyezik-e a jelenlegivel. 

Harmadik kérdés: terveztek-e felvenni új kollégákat a megnövekedett feladatok ellátása 

érdekében. A negyedik kérdése, hogy az előterjesztésben szereplő regisztrációs adathoz 

milyen módon jut hozzá a SZERI. Egyéni bevallás szerint vagy erre vonatkozóan 

rendelkeztek a SZERI-n belül nyilvántartással. Ha egyéni lesz a bejelentés, azt milyen módon 

képzelik el – személyes, online módon stb. 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Jámbor Ferencnek, a Szentendrei Rendészeti 

Igazgatóság vezetőjének. 
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Jámbor Ferenc igazgató: elmondja, hogy a jelenleg 27 db parkoló-automata van, 26 ponton 

van a 27 db parkolóóra, sajnos van olyan hely, ami jelenleg is szerepel a parkolási 

rendeletben, de nincs parkolóóra, ezt a rendszert így örökölték. Jelenleg a 27 db parkolóóra is 

kevés, ebből 19 db-ot fognak csinálni úgy, hogy a szolgáltatás minősége javulni fog a 

rendszámalapú rendszernek köszönhetően. Így ritkábban lehet elhelyezni a parkolóórákat, 

ezeket be fogják sűríteni tájékoztató táblákkal, amelyeken az alapinformációk akár QR-kódos, 

illetve szöveges formában is megtalálhatóak. El sem kell menni egy parkoló-automatáig, 

applikációval, telefonon keresztül távolról is el lehet indítani a parkolást, a kedvezményeket is 

az elindított parkolásra tudják majd nyilvántartani, a felhasználó jogszerűen így tudja majd a 

regisztrációjával a kedvezményt igénybe venni. Kiemeli, hogy a 19 db parkolóóra 

optimálisabban lesz elhelyezve, mint a jelenlegi 27 db parkolóóra. A 27 db parkolóóra 

elhelyezésének az volt az oka, hogy a területek lépésenként kerültek bevonásra. Volt olyan 

automata, hogy szinte látótávolságban van a következő, de így lehetett akkoriban megoldani. 

Most már nem kell sűrűn elhelyezni, mert a rendszámalapú nyilvántartásból adódóan 

parkolójegyet fog adni az automata, de azt már nem kell elhelyezni a gépjárművön. Jelzi, 

hogy a forgalomtechnikai mérnök tervezte meg a parkoló-automaták helyét a vonatkozó 

jogszabályi követelménynek megfelelően. Ahogy említette, ezeket be fogják sűríteni a 

tájékoztató táblákkal, amelyek egyrészt a parkoló-automata helyét, másrészt az 

alapinformációkat fogja tartalmazni, ami alapján szinte bárhonnan el lehet indítani a 

parkolást. Felhívja a figyelmet, hogy az új automaták forintot, eurot és érintéses funkcióval 

bankkártyát is elfogadnak. Ebből adódóan valószínűleg nagyobb lesz a fizetési hajlandóság, 

illetve az egész rendszer működése is át fog alakulni. Kitér arra is, hogy tervezik-e a plusz 

létszám felvételét. A cég által forgalmazott francia gyártmányú automata Budapesten 

működik, ahonnan próbálnak információt beszerezni a konkrét működés kapcsán. Látható, 

hogy egészen át fog alakulni az üzemeltetés, vélhetően sokkal kevesebb operatív feladat lesz, 

mint a jelenlegi, öreg, betegesen működő rendszernél. Úgy tervezik, hogy plusz létszámra ne 

legyen szükség. Annak érdekében, hogy a konstrukció finanszírozása jobb legyen a Város 

részéről, a Rendészet jónéhány üzemeltetési feladatot próbál majd ellátni. Nem látják még 

teljes összefüggésében, hogy az új parkoló-automaták üzemeltetése mennyire fogja leterhelni 

a Rendészetet. A mostani tudásuk szerint valószínűleg el tudják látni a feladatokat a jelenlegi 

létszámmal úgy, hogy ne kelljen külsős vállalkozót bevonni, ami nyilván plusz költséget 

jelentene. Tájékoztat arról is, hogy a 27 db automatát 1.400.000,- Ft havi díjon üzemelteti a 

jelenlegi üzemeltető, sok műszaki hibával küzdenek. A 19 db új automata közbeszerzési 

értéke 1 millió Ft lenne, ami 8 évre értendő, tehát 96 hónapos szerződést fognak kötni. Ez 

nem egyszeri vásárlásos konstrukció, hanem lízingnek mondható, tulajdonképpen bérletben 

lesznek az automaták. Az 1 millió Ft körüli összeg lenne az automaták értéke, összességében 

1.700.000,- Ft/hó lesz a díja, azonban a 700.000,- Ft tartalmazza a finanszírozást és azt a 

szoftvert, ami többek között a kedvezményrendszert is tudja kezelni. Sokkal modernebb 

automata és szoftver, amivel az új lehetőségeket tudják biztosítani, amivel a Képviselő-

testület a kedvezményrendszert ki tudja alakítani a lakosság érdekében. Felhívja a figyelmet, 

hogy a regisztráció jelenleg is működik személyes és online felületen is. Személyesen az 

Ügyfélszolgálaton, online elérhető a honlapon. Jelenleg fel kell tölteni azokat a 

dokumentumokat, amelyek alapján az ügyintéző el tudja dönteni, hogy a regisztrált 

kedvezményre jogosult-e a kérelmező. Ugyanez történik online esetben is, bemutatásról van 

szó, csak a rendszámot rögzítik a rendszerben és csak addig tartják nyilván ezeket az adatokat, 

amíg a döntés megszületik, hogy az ügyfél jogosult-e a kedvezményre. Kiemeli, a regisztráció 

megújul, holnap lesz a megújított rendszer főpróbája, hogy szeptember 1-től élesben tudjon 

működni. Regisztrációs díjat kell majd befizetni, igyekeznek majd teljesíteni készpénzzel, 

kártyával az Ügyfélszolgálaton, illetve most úgy látszik, hogy az átutalás mellett a kártyás 

fizetés az online rendszerben működni fog. A holnapi fejlesztési főpróba végén tudja biztosan 
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megmondani, hogy szeptember 1-én elindítható-e vagy csúszik a rendszer. Amennyiben 

csúszik, személyesen továbbra is lehet intézni a regisztrációt, de igyekeznek, hogy a 

szeptember 1-től elinduló fizetős regisztráció online is elérhető legyen. Kis türelmet kért a 

szoftver fejlesztője, hogy a technikai átállást meg tudják oldani. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Zakar Ágnes képviselő asszonynak. 

 

Zakar Ágnes képviselő: elmondja, hogy a nyári képviselő-testületi ülésen szó volt arról, hogy 

a Péter Pál utcát és a Kucsera utcát lezárják az autós forgalom elől. Vacilláltak, hogy 

mikortól, azonban szeptember 1-től vezetik be és arról volt szó, hogy hirdetve lesz, de úgy 

véli, nincs a köztudatban. A javaslata azonban működik és köszöni, miszerint szentmisén is 

felhívják a figyelmet a parkolásra. A kommunikációt érti a parkolóóra-váltás kapcsán, de 

szeretné tudni, hogy a SZERI hol kommunikál a saját honlapján kívül. Úgy véli, hogy a 

létszám nem növekedett, azonban jelen van a Rendészet a városban és leginkább a parkolás 

kapcsán. Úgy gondolja, hogy piacnapokon nem a helyi lakosok kapják a piros csomagot, ami 

érdekes feeling, de biztos igazságos. Felveti, hogy Jámbor Ferenc volt a vezető, amikor az 

előző Városvezetés létrehozta a Rendészetet. Szerinte most nagyon a parkolásra és annak 

ellenőrzésére fókuszál az Igazgató úr. Kérdezi, hogy az eredeti cél, az esti rendbontások 

megakadályozása, a közbiztonság védelme jelen van-e a városban. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Jámbor Ferencnek, a Szentendrei Rendészeti 

Igazgatóság vezetőjének. 

 

Jámbor Ferenc igazgató: a működés kapcsán elmondja, hogy a parkolást segédrendészek, a 

rendészeti feladatot pedig rendészek végzik. Az öltözék nagyjából ugyanaz, a jelvényükből 

lehet megállapítani, de nyilván a hatáskörük más. Feltöltötték a létszámot, 4 fő segédrendész, 

parkolóőr járja a várost, úgy emlékszik, hogy a Városi Szolgáltató NZrt-nél 3 fő végezte ezt a 

feladatot. Amikor a parkolás gazdálkodásról szó volt, a szakértő elmondta, hogy a 

Rendészethez telepített parkolási feladat ellátása azért jó, mert jobban látszik vagy többen 

látják a mozgó járőrt, de ebből nem biztos, hogy parkolóőr vagy rendész. Ez annak is 

betudható, hogy hasonló az egyenruha. Sajnos vannak olyan szabálysértések, amit a 

parkolóban követnek el, ekkor a rendészek intézkednek, ami látszólag úgy tűnhet, hogy a 

pótdíjazással foglalkoznak. Az egész biztos, hogy a rendészek parkolás ellenőrzést nem 

végeznek. A számok azt mutatják, hogy hatékonyan látják el a feladatukat. A rendészek 

létszáma picit csökkent a nyári időszak elején, de sikerült felvenni 4 fő rendészt a 

megüresedett álláshelyekre, akiket már szintén lehet látni az utcán. Úgy véli, hogy a szakmai 

feladatot ugyanabban a darabszámban, intézkedésszámban látják el, mint az előző időszakban. 

A parkolás nem von el erőforrást a rendészeti területtől, de ezt a számok is tükrözik majd a 

beszámolójukban. Jelzi, hogy a Kucsera utca lezárása kapcsán volt városi kommunikáció a 

honlapon, a SZERI-nek nincs honlapja, de Facebook-oldala van, ahol szintén megjelent a 

lakossági tájékoztatás. Jelzi, hogy augusztus 20-ával megszűnt ott a parkolás, az automata 

letakarásra került, a táblákat leszerelték, augusztus 31-ig még szabadon használható a Kucsera 

utca és a Péter Pál utca, a forgalomtechnikai kialakítása folyamatban van. A kitáblázás után 

remélhetőleg mindenki tudomásul veszi, hogy ez a terület védett övezetté válik és a behajtási 

engedélyeket megkérik. A Rendészet támogatólag fog közreműködni, nyilvánvalóan 

ellenőrizni fogják és amennyire lehet, figyelmeztetik a lakosságot, hogy a szükséges 

engedélyeket szerezze be. A döntés után egy adatbázisba gyűjtik azokat a kérelmezőket, akik 

a szentmisékre vagy egyéb egyházi rendezvényekre behajtási engedélyt igényelnek. Az 

egészségi állapotukból adódóan szükséges, hogy minél közelebb tudjanak jutni a Péter-Pál 
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Templomhoz, a Plébánia támogató kérésére lesz megvalósítva és a Hivatal fogja kiadni a 

behajtási engedélyeket. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Pilis Dániel alpolgármester úrnak. 

 

Pilis Dániel alpolgármester: a kommunikáció kapcsán megerősíti, hogy szórólapokat is 

készítettek, ebben Pál Gábor területileg illetékes képviselő segít, előjelző táblákat, tájékoztató 

táblákat is kihelyeznek a város négy pontján. György atyával személyesen beszélt, kérte, hogy 

a hívek között is hirdesse az információt. Jelzi, az elhangzottak alapján kb. 2/3 lesz a 

parkolóórák száma a korábbi rendszerhez képest. Ez önmagában predesztinálja, hogy 

alacsonyabb üzemeltetési költséggel lehet majd a rendszert üzemeltetni, ami fontos szempont 

volt az előkészítés során. Kérdezi, hogy a karbantartási költség elkülöníthető-e a jövőben, és 

milyen arányszám mondható a korábbi üzemeltetési költséghez képest. Elhangzott az is, hogy 

lesznek zónaváltások, érdeklődik, hogy ennek kapcsán volt-e bírságolás, illetve mikortól lehet 

bírságolásra számítani. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Jámbor Ferencnek, a Szentendrei Rendészeti 

Igazgatóság vezetőjének. 

 

Jámbor Ferenc igazgató: elmondja, hogy a jelenlegi üzemeltetési díj fix összeg, úgy látja, 

hogy az egész automatahalmaz fenntartási költségét felemészti, van olyan automata, 

amelyiket naponta kétszer-háromszor szét kell szedni. Volt olyan nap, hogy szinte 

egyetlenegy automata sem működött, az esős időszakban beáztak és órákig vagy egy napig 

sem lehetett használni. Számukra ez egy fix díj, de nagyon rossz műszaki állapotban vannak a 

parkolóórák és ebből kifolyólag látják, hogy az alvállalkozó milyen heroikus küzdelmet 

folytat, hogy egyáltalán még üzemeljenek. A 19 db új automata kapcsán kiemeli, garanciális 

berendezéseket vásárolnak, az üzemeltetési költségek változni fognak, a szoftveres támogatás 

természetesen pénzbe kerül, amivel magasabb szintű szolgáltatást tudnak elérni. A Rendészet 

az automatákat be fogja tudni állítani - díjváltozás, időzónaváltás, nyári-téli időszámítás 

átállás -, szoftveres beavatkozás lesz. Jelenleg csak azért, mert díjat váltottak, majdnem 

300.000,- Ft-ot kellett fizetni, amiért a jelenlegi üzemeltető kézzel az összes automatánál 

átállította. A jövőben nem lesz ilyen költség, az összes ilyen beavatkozás elektronikusan, a 

Rendészet részéről tud majd megvalósulni. Kitér arra is, hogy pótdíjazás történt a zónát váltott 

Bükkös pataki parkolóban, II. zónára érvényes parkolójegyet váltottak és nem a III. zónára. 

Továbbá volt olyan szentendrei lakos, aki nem vette figyelembe, hogy változott a zóna és a 

korábbi kedvezményt igénybe véve, nem váltott parkolójegyet. Ha kérvényezi, akkor 

polgármesteri hatáskörben lehet erről döntést hozni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: kiemeli, hogy ennél a parkolónál plusz tájékoztató táblák kerültek 

kihelyezésre, nemcsak az oszlopra, hanem egyéb forgalomtechnikai lehetőséget adó 

oszlopokra is. Kérte a Rendészettől, hogy az átmeneti időszak alatt tájékoztatást adjanak, 

figyelmeztessenek, és csak utána legyen a bírságolási időszak. Akik ezen a területen bírságot 

kaptak, lehetőség van méltányosságot kérni, polgármesteri hatáskörben tudják orvosolni. 

Megadja a szót Laárné Szaniszló Éva képviselő asszonynak. 

 

Laárné Szaniszló Éva képviselő: jelzi, hogy Pilis Dániel alpolgármester úr által említettek 

alapján nem teljesen világos számára, hogyan jött ki matematikailag az alacsonyabb 

üzemeltetési költség. Ugyan a 27 db automata 19 db automatára csökken – amit Jámbor 

Ferenc igazgató úr elmondott -, de ha az 1 db automata havi 1,7 millió Ft-os üzemeltetési díját 

beszorozzák 19-el, és felszorozzák 12-vel, az közel 400 millió Ft. Korábban arról volt szó, 
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hogy kb. 35 millió Ft bevétellel számolnak a regisztrációs díjból, ehhez képest ez 8 év alatt 1 

milliárd Ft költséget jelent. Ezt most el fogják fogadni, de számolják ki. Elnézést kér, mert az 

imént kiderült, hogy nem automatánként értendő az üzemeltetési díj, ezt félreértette. Kitér arra 

is, hogy nagy felháborodást okozott a parkolás kapcsán a büntetés, mert semmiféle 

tájékoztatás nem volt. Kiemeli, arról is legyen kommunikáció, hogy kérjenek az emberek 

mentességet. Elmondja még, hogy a zeneiskolai évkezdés nem úgy sikerült, ahogy 

Polgármester úr megígérte. Túl későn jött ez a kommunikáció, ugyancsak négy autóról 

beszéltek, de mégiscsak arra a tíz bérletre számoltak. Jelzi, hogy semmi esetre sem fogja 

támogatni ezt az előterjesztést. Egyrészt igaz, hogy ez egy folyamat, de egyáltalán nincs 

befejezve ez a folyamat. Felhívja a Jegyző úr és Polgármester úr figyelmét két törvényességi 

hibára. Még júliusban úgy fogadta el a Képviselő-testület a rendelet-módosítást, hogy 

belekerült az online regisztráció, amit a kérdése által Jámbor Ferenc igazgató úr meg is 

erősített. Ez benne maradt a második tárgyalásnál is, méghozzá úgy, hogy bemutatás útján. 

Utánanézett, és a törvény egyetlenegy formációt enged, méghozzá a videó-konferenciával 

történő megvalósítást, ez számít bemutatásnak. A technika mai biztosítása szerint csak ez 

képzelhető el, bármilyen más elektronikus email, ügyfélkapu stb. - így kérik a bemutatást, 

illetve a dokumentumok másolatát -, már nem számít bemutatásnak. El kellene dönteni és 

javasolja, hogy vegyék fel a kapcsolatot egy olyan jogásszal, aki elmagyarázza, hogy milyen 

törvényi felhívásokat kell betartani, mert ebben a formában ez nem fogadható el. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Jámbor Ferencnek, a Szentendrei Rendészeti 

Igazgatóság vezetőjének. 

 

Jámbor Ferenc igazgató: jelzi, hogy ez az egyeztetés megtörtént, két lehetőséget 

biztosítanak. Elektronikusan lehet intézni hagyományosan, akár email-ben, illetve a felületre 

feltöltött adatokkal tudja bizonyítani a gépjármű tulajdonosa vagy üzemben tartója a lakcím 

egyezőségét, hogy fel lehessen venni a regisztrációs körbe. Ez nem kötelező, aki úgy 

gondolja, hogy ezeket az adatokat nem kívánja így megosztani, azoknak van a bemutatás 

lehetősége, ami személyesen biztosított az Ügyfélszolgálaton. Így nem szükséges elküldeni, 

ők nem fogják lemásolni, az ügyintéző megnézi, hogy egyeznek-e az adatok. Hangsúlyozza, 

hogy a bemutatás személyesen történik, aki úgy gondolja, hogy az adatokat megosztja velük, 

el tudja küldeni. Elküldés után az adatok természetesen törlésre kerülnek, illetve egyetlen 

adatot rögzítenek mindkét verzióban, az pedig a rendszám. Ehhez készül egy GDPR-

szabályzat – most is van -, ami pontosan rögzíti, hogy milyen módon és hogyan kezelik ezeket 

az adatokat. Egyetlenegy adatot kezelnek, a rendszámot, amit a parkoláskor is meg kell adni. 

A GDPR-szabályzatnak megfelelő pótdíj kiszabásakor kerül előtérbe a gépjármű tulajdonosa, 

ha a pótdíjat nem rendezi és követeléskezelőig jut el a történet, de addig csak rendszámot 

kezelnek. Ez egyébként megfelel a jogszabálynak, a rendszám adat kezelésére van 

jogosultságuk. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, hogy nagyon sok GDPR-hoz kötődő szabály van és 

mindannyian láthatják, hogy ez az abszurditásig megnehezíti az egyes ügyek intézését. Ennek 

ellenére egy olyan rendszert építenek ki, ami lehetőséget ad nagyon sokfajta regisztrálásra, 

éppen azért, hogy megkönnyítsék a szentendreiek életét. Ha kell, akkor nyilván vállalják 

ennek a plusz előkészítését is, hogy legyen lehetőség akár online elintézni mindezt. Ez a 

normális ügyintézés egyre inkább, és nem az, hogy sorban állnak a Rendészet Paprikabíró 

utcai ügyfélfogadási idejében. Kéri a szentendreieket, hogy online regisztráljanak és lehetőség 

szerint ezt a felületet használják. A Zeneiskola kapcsán jelzi, azért is indokolt, hogy a tanárok 

a Zeneiskola közelében tudjanak parkolni, mert szállítják a hangszereket és a kottákat. Még 

nem kezdődött el a zeneiskolai oktatás, figyelembe véve a Szentendrei Teátrum miatti plusz 
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parkolási igényeket – művészek, kiszolgáló műszaki személyzet, önkormányzati dolgozók -, 

ezért ideiglenesen 4 db kártyát tudtak adni a Zeneiskolának. A Zeneiskola belső udvarában 8 

személygépkocsi parkolására van lehetőség + 4 db parkoló kártya, az 12 db parkolási 

lehetőség. Most vége van a Teátrumnak, a kiadott kártyákat visszaveszik, és a Zeneiskola 

részére is biztosítják iskolakezdésre a megígért kártyaszámot. Hangsúlyozza, bizonyos ideig 

türelmet kért a Teátrum és a kulturális események miatt, azonban a Zeneiskolában jelenleg 

még nincs oktatás. Addig, ha nem tudják a 4 db parkolóhelyet, illetve a Zeneiskola saját 

udvarán belüli 8 db parkolóhelyet igénybe venni, akkor a Bolgár utcai parkolóban díjtalanul 

tudnak parkolni a tanárok, úgy, ahogy eddig is. Megadja a szót Szabados András képviselő úr 

részére. 

 

Szabados András képviselő: kérdezi, hogy a már regisztrációval rendelkezőknek a 

meghosszabbítás is díjköteles lesz-e? 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Jámbor Ferencnek, a Szentendrei Rendészeti 

Igazgatóság vezetőjének. 

 

Jámbor Ferenc igazgató: jelzi, hogy 2022. december 31-ig él a jelenlegi regisztráció. Ha a 

korábbi súlyadó fizetés okán kerültek be az adatbázisba, azoknak is december 31-ig él a 

regisztráció. Akik 2021. január 1-től vásároltak gépjárművet és jogosultak erre a 

kedvezményre, nekik regisztráció szükséges jelenleg is ahhoz, hogy tudják használni a II. 

övezetet. Ez a regisztráció mindannyiuknak 2022. december 31-vel zárul. Ezért kérnek 

mindenkit, hogy aki szentendrei lakos és jogosult lesz a kedvezményes parkolás igénybe 

vételére, szeptember 1-től kezdjen el regisztrálni ahhoz, hogy a 2023. évre igénybe tudja 

venni a szentendrei kedvezményes parkolási lehetőséget. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: érdekességként elmondja, hogy testvérvárosuk meghívására 

Kézdivásárhelyen volt Helyes Imre képviselő úrral a hétvégén, és Bokor Tibor polgármester 

úr elmondta, hogy Romániában a gépjárműadóhoz kapcsolódó bevételek az 

önkormányzatokat illetik. Ez is megerősíti azt, hogy ez egy jó rendszer volt, kár, hogy 

megszűnt, hiszen ilyenkor egyszerűen, havonta lehetett frissíteni ezt az adatbázist. A 

Rendészetnek nem kellett semmilyen pluszt kérni a szentendrei lakosoktól, hiszen egyszerű 

lekérdezéssel lehetett tisztázni, hogy mely szentendrei lakosnak van Szentendrén autója. Jelen 

pillanatban ez az adatbázis nem létezik, létre kell hozni, ezért kell évente újra és újra az 

adatbázist frissíteni és a regisztrációt megtenni. Megjegyzi még, hogy a személyi 

jövedelemadó 60 %-át is megkapják a romániai önkormányzatok. Megadja a szót Helyes Imre 

képviselőnek. 

 

Helyes Imre képviselő: a havi 1,7 millió Ft parkoló automata üzemeltetési díj kapcsán 

elmondja, ha beszorozzák 96-tal, a közbeszerzés konstrukciójában jelölt finanszírozási- és 

egyéb költségekkel, akkor kijön az az összeg, amit a közbeszerzésben a közbeszerzést elnyerő 

pályázó megajánlott, illetve kért. Ebből az következik, hogy a 19 db parkoló automata havi 

költsége, finanszírozása mindennel együtt 1,7 millió Ft. A deal szerint 8 év után az 

Önkormányzat, amennyiben kívánja – márpedig minden valószínűség szerint célszerű -, akkor 

egy fizetési egységgel (forint, euro) az Önkormányzat saját tulajdonába veheti. Tehát 8 év 

után, amennyiben ez a rendszer működik, akkor az 1,7 millió Ft-os költség nagyon jelentősen, 

mondhatni minimális összegre le fog csökkenni. 
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Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, hogy Laárné Szaniszló Éva képviselő asszony szeretne 

hozzászólni, de csak 2 másodpercnyi ideje maradt. Kéri a Képviselő-testületet, hogy részére 1 

perc hozzászólási időt szavazzanak meg.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 95   Száma: 22.08.29/3/0/A/KT 

Ideje: 2022 augusztus 29 10:02  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Pilis Dániel Igen - 

Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Távol - 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy javaslatát a Képviselő-testület 

egyhangúlag támogatta. Megadja a szót Laárné Szaniszló Éva képviselő asszonynak. 

 

Laárné Szaniszló Éva képviselő: felhívja a figyelmet, ha e-mailben küldenek be bármilyen 

dokumentumot, az már adatkezelés és nem bemutatás, amit meg is erősített Jámbor Ferenc 
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igazgató úr. Az azonosítást igénylő ügyintézés nem történhet e-mailben, kizárólag 

ügyfélkapun, ezt a törvény írja elő, kéri, hogy nézzenek utána. A rendelet jelenleg nem 

tisztázza az online ügyintézés adatkezelési jogalapját, egyszerűen nincs kidolgozva az 

előterjesztés. Kérdezi, hogy visszahozzák a Képviselő-testület elé a következő hónapban? 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, hogy Laárné Szaniszló Éva képviselő asszonynak írásban 

fognak válaszolni. Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a rendelet-

tervezetet.  

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 96   Száma: 22.08.29/3/0/A/KT 

Ideje: 2022 augusztus 29 10:03  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 10 71.43 66.66 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 4 28.57 26.67 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Pilis Dániel Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Boda Anna Mária Tart. - 

Kiss Károly Andrásné Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Tart. - 

Szabados András Tart. - 

Zakar Ágnes Távol - 

 

   
 

Zakar Ágnes képviselő elhagyja az üléstermet, a jelenlévő képviselők száma 14 fő. 
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Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a rendelet-

tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotja: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testületének 33/2022. (VIII. 30.) 

önkormányzati rendelete 

a járművel történő várakozás rendjéről és a várakozási díjakról szóló 29/2018. (XII.17.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. 

törvény 48. § (5) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) 

bekezdés a) pontjában, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában és a közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 8. 

§ (1) bekezdés c) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

1. § 

A járművel történő várakozás rendjéről és a várakozási díjakról szóló 29/2018. (XII.17.) 

önkormányzati rendelet 6. § (5) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(5) Bérlet kizárólag abban az esetben vásárolható, továbbá a 10. § (4) bekezdés szerinti 

regisztráció akkor végezhető el, ha a regisztrálandó személygépkocsira, továbbá annak 

tulajdonosára, vagy üzemben tartójára vonatkozóan nincs Szentendre Város 

Önkormányzatával, valamint az üzemeltetővel szemben rendezetlen pótdíjtartozás, vagy 

közigazgatási bírság tartozás.” 

2. § 

A járművel történő várakozás rendjéről és a várakozási díjakról szóló 29/2018. (XII.17.) 

önkormányzati rendelet 7. §-a a következő (13) bekezdéssel egészül ki: 

„(13) A polgármester írásban rendelkezhet a már kiadott, a 7. § (1) bekezdés szerinti bármely 

bérlet érvényességi idejének egy alkalommal, legfeljebb 12 hónap időtartamra történő 

meghosszabbításáról.” 

 

3. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 

 

 

Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

polgármester        jegyző  
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4. Előterjesztés az AQUAPALACE Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű 

Társaság felügyelő bizottsági tagjának megválasztásáról  

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 
 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Jelzi, hogy Szabados András képviselő 

úr mandátumot nyert, ami összeférhetetlen a felügyelő bizottsági tagsággal. Képviselő úr 

lemondott a felügyelő bizottsági tagságról, és a FIDESZ által delegált helyre először Szabó 

Katalin jelölését kapták, de időközben módosították. Felhívja a figyelmet, hogy kiosztottak 

egy új határozati javaslatot, miszerint dr. Török Balázs a javasolt személy. Kérdés, 

hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a módosított határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 97   Száma: 22.08.29/4/0/A/KT 

Ideje: 2022 augusztus 29 10:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 93.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 93.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   6.67 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Pilis Dániel Igen - 
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Szabados András Igen - 

Szegedi István Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Zakar Ágnes Távol - 

 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

135/2022. (VIII.29.) Kt. sz. határozata: 
 

Szentendre Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

 

1. az AQUAPALACE Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

felügyelő bizottságába a 2022. augusztus 2. napján lemondott Szabados András 

felügyelő bizottsági tag helyére dr. Török Balázst 2022. szeptember 01. napjától 

határozatlan időre felügyelőbizottsági tagnak választja meg; 

2. felkéri a társaság Ügyvezetőjét, hogy a cég létesítő okiratát a fenti módosítással 

egységes szerkezetbe foglaltan, jogi képviselő útján nyújtsa be a Budapest Környéki 

Törvényszék Cégbíróságára. 

 

Felelős: 1. pont: Polgármester 

  2. pont: Aquapalace Kft. Ügyvezetője 

Határidő: 1. pont: azonnal 

2. pont: 2022. szeptember 01. 

A végrehajtásért közvetlenül felelős: Aquapalace Kft. Ügyvezetője 

 

 

 
 

5. Előterjesztés a Szentendre 2335 hrsz-ú Fő tér 16. szám alatti ingatlan 

hasznosítására vonatkozó Koncepció-pályázat eredményéről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 
 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kiemeli, hogy a pályázó zárt ülést 

szeretne, ezért kéri a zárt ülés feltételeinek biztosítását. 

 

 

Zakar Ágnes képviselő megérkezik az ülésterembe, a jelenlévő képviselők száma 15 fő. 

 

 

A tanácskozás 10.05 órától 10.29 óráig zárt ülésen folytatódik, melyről külön jegyzőkönyv 

készül.  
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Fülöp Zsolt polgármester: 10.30 órakor a nyílt ülést megnyitja, a jelenlévő képviselők száma 

15 fő. Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén megköszöni a részvételt, az ülést 10.30 órakor 

bezárja. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

 polgármester        jegyző 

 


